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Allereerst wil ik mijn complimenten maken voor de wijze waarop de projectgroep deze problematiek 
heeft aangepakt. Niet alleen door de organisaties van de knapste deskundigen van Nederland er bij te 
betrekken (Deltares, TU Delft enz.). Maar vooral door de bewoners via duidelijke uitleg en 
huiskamerbijeenkomsten mee te nemen in dit proces. Dat heeft veel vertrouwen gewekt.

Maar de laatste weken is er bij sommige bewoners angst gezaaid door de huis aan huis verspreide 
pamfletten van de Wateralliantie en een bewonersgroep. Met de boodschap dat we er op tegen 
moeten zijn dat er onnodig huizen op houten palen zullen verzakken, is natuurlijk iedereen het eens. 
Maar bij navraag bleek mij dat maar weinigen die het pamflet voor hun ramen hingen zich echt hadden 
verdiept in de achtergrond en de gevolgen van het alternatieve voorstel.

Er is geen enkele twijfel dat op korte termijn ingrijpen noodzakelijk is. Nu al loopt tijdens 
clusterregenbuien de Turfmarkt gedeeltelijk onder water. Zonder maatregelen is binnenkort de 
Turfmarkt en alle daaraan grenzende straten onbewoonbaar geworden. En Gouda zonder historische 
binnenstad is een stad zonder hart en zonder aantrekkingskracht. De doorvaarbaarheid van de gracht 
(ook in het verleden uitsluitend laden en lossen) is daaraan ondergeschikt. Deskundigen hebben de 
meest optimale oplossing voor dit ernstige probleem voorgesteld, met de minste schade voor de 
gebouwen in de binnenstad.

Ik roep de raadsleden dringend op om zich bij de afweging van de belangen te laten leiden door dit 
advies van deskundigen, zoals verwoord in het voorgestelde besluit.


